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Protokół Nr 57/2023

z posiedzenia Komisji Statutowej i Pomocy Społecznej Rady Miejskiej w Sępólnie
Krajeńskim w dniu 11 stycznia 2023r.

W posiedzeniu udział wzięli członkowie Komisji wg załączonej listy obecności oraz
zaproszeni goŚcie:

1. Prezes Stowarzyszenia ,,Trzecie Miejsce" - Łukasz Jakubowski;
2. Pracownik (środka Pomocy Społecznej - Aleksandra Pacholczyk;
3. Sekretarz Gminy - Dariusz Wojtania;
4. a , Zarządu Osiedla Nr 2 - Marian Papierowski.óa'ćm."?

Posiedzenie otwÓrzył Przewodniczący Komisji Pan Tobiasz Świniarski, który po
powitaniu zebranych zaproponował następujący jego porządek:

l

Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku;
Informacja z działalności Stowarzyszenia ,,Trzecie Miejsce?;
Opinia dot. projektu uchwały zmieniającej uchwa% w sprawie podwyższenia kryterium
dochodowego w zakresie zasiłków celowych na zakup posiłku lub żywności dla osób
wskazanych w Programie ,,Posiłek w szkole i w domu?;
Opinia dot. projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ostanowienia nagrody
pod nazwą ,,Nagroda Świętego Wawrzyńca - Patrona Gminy Sępólno Krajeńskie?f

5. Opracowanie sprawozdania z działalności z prac Komisji za 2022r.;
6. Zatwierdzenie protokołów z dwóch poprzednich posiedzeń Komisji;
7. Wolne wnioski i zakończenie.

1.
2.
3.

4.

W/w porządek posiedzenia przy5e,to jednogłośnie.

Ad.2. Pan Jakubowski przedstawił Komisji inforrnacje z działalności Stowarzyszenia ,,Trzecie
Miejsce (informacja stanowi za%cznik do niniejszego protokołu).

(. Komisja przyjęła'przedstawioną informhcję do wiadomości.' (. %+

Ad.3 Pani Pacholczyk przedstawiła Komisji projekt uchwały Rady Miejskiej zmieniającej
uchwałę w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego w zakresie zasiłków celowych na
zakup posiłku lub żywności dla osób wskazanych w Programie ,,Posiłek w szkole i w domu?.
Nadmieniła, że Rada Ministrów podniosła kryterium dochodowe dla tego programu do 200%,
niniejsza uchwała dostosowuje się do tej regulacji. Spowoduje to, że z programu będzie
mogło skorzystać więcej osób, zwłaszcza samotnych emerytów o niskim świadczeniu.

Komisja zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie projekt przedstawionej uchwały.

Ad.4. Sekretarz Gminy przedstawił Komisji projekt uchwały Rady Miejskiej zmieniającej
uchwa% w sprawie ustanowienia nagrody pod nazwą ,,Nagroda Świętego -Wawrzyńca ł
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Patrona Gminy Sępólno Krajeńskie?. Nadmienił, ze proponuje się dwie zmiany w zakresie
podmiotów, które mogą składać wnioski o przyzrianie nagrody. Do tej pory była to grupa co
najmniej ośmiu radnych, statutowy organ stowarzyszenia oraz gmpa co najmniej 200
mieszkańców. Obecnie nie byłoby możliwości składania wniosku przez gmpę co najmniej
ośmiu radnych oraz istniałaby możliwość składania wniosków przez grupę co najmniej trzech
stowarzyszeń analogicznie jak w przypadku nagrody ?Przedsiębiorca Roku?, gdzie wnioski
może składać grupa co najmniej trzech przedsiębiorców. Propozycja rezygnacji z możliwości
składania wniosku przez co najmniej ośmiu radnych spowodowana jest tym, że trochę w
sprzeczności jest to, że wnioski z dalszej kolejności są i tak opiniowane przez radnych tj.
przez Przewodniczącego, Wiceprzewodniczących oraz komisje Rady Miejskiej. Proponuje się
także zmianę w zakresie właśnie opiniowania wniosków, że wyboru laureata dokonuje
Burmistrz po zasięgnięciu opinii radnych, a nie jak do tej pory przez Przewodnicz4cego,
Wiceprzewodniczących i komisje Rady Miejskiej.
Pani Miczko opowiedziała się za tym, aby opiniowanie wniosków pozostało bez zmian.

Komisja zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie projekt przedstawionej uchwały
zaznaczeniem, :e zasady opiniowania wniosków o przyznanie nagrody pozostają 5ez zmian.
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Ad.5. Komisja opracowała i zatwierdziła jednogłośnie sprawozdanie ze swoich prac za 2022r.

Ad.6. Komisja zatwierdziła jednogłośnie protokoły ze swoich dwóch poprzednich posiedzeń
w miesiącu gnidniu 2022r.

Ad.7. W wolnych wnioskach poruszono następujące sprawy:

- Pan Papierowski zwrócił się o zwiększenie teleopieki, zwiększenie ilości opasek życia. Pani
Pacholczyk powiedziała, że gmina jest partnerem programu ,,Kujawsko - Pomorska
Teleopieka", który realizuje Ośrodek Pomocy Społecznej. Na początku było 23 opasek, w
związku z zainteresowaniem nastąpiło zwi«;kszenie liczby osób objętych projektem. Pan
Papierowski dodał, że jest obecnie 38 opasek, ale wnioskuje jeszcze o ich zwiększenie, bo jest
bardzo dużo samotnych osób, które nie wiedz4 o opaskach. Pani Pacholczyk powiedziała, że
przekaże tą sugestię Dyrektorowi OPS.
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Po wyczerpaniu porządku obrad, Przewodniczący Komisji zakończył posiedzenie
Komisji

irotokołował:
'omasz Dix

ewodniczący Komisji
Tobiasz Świniars'1
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